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Emne 

Mødereferat - bestyrelsen 
Dato for mødet 

13-08-2009 
Tidspunkt 

Kl. 17:00 
 

Referat udarbejdet af 

Claus Agger 
  

Mødedeltagere 

Claus Agger, bestyrelsesformand (CA) - Deltog 
Flemming Dahl, bestyrelsesmedlem (FD) - Deltog 
Ella Vigh, bestyrelsesmedlem (EV) - Deltog 
Rasmus Veng Pedersen, bestyrelsesmedlem (RVP) - Deltog 
Sebastian Møller, suppleant (SM) - Afbud 
Oskar Mule, suppleant (OM) - Afbud 
Til orientering for 

Andelshaverne af Andelsboligforeningen Carit Etlars Vej 14-16 
Boligexperten Administration A/S 
Dagsorden 

1. Post og meddelelser 
2. Status over igangværende projekter 

a) Afslutning af belægning af affaldsareal 
b) Velkomstbrev 
c) Energimærkning 

3. Rengøring af ejendommen 
4. Reparationer og vedligeholdelse 
5. Foreningens økonomi og regnskab 
6. Nye projekter 
7. Salg af andel 
8. Evt. 
9. Næste møder 

 
Ad 1 – Post og meddelelser. 
 

1. Mail fra Bjørn og Maria skriver til bestyrelsen om de må få lov til at lave hul til emhætte. 
Bestyrelsen godkender under forudsætning at det meddelelse til Frederiksberg Kommune. 

2. Sille har tilbudt at tage hånd om sommerfesten. Bestyrelsen takker for initiativet. 
3. Carsten og Rose kommer på hjemmesiden. 
4. HUSK NU AT LUKKE KØKKENDØRERNE og RYDE OP EFTER BRUG AF HAVEN!! 

 
  
Ad 2 – Status på igangværende projekter. 
 

a) Postkasser er bestilt og vil blive opsat 7. oktober men vi behøver ikke at tage dem i brug for 
1. januar 2010. 

b) CA har taget kontakt til Adm. Direktør hos for at meddele at foreningen ønsker en anden 
administrator inden næste generalforsamling. Preben Løth vender tilbage til bestyrelsen 
inden mødet. 
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c) Flemming bliver kontaktperson ind til generalforsamlingen, hvor der skal vælges en ny 
formand. 

d) Energimærkning. Flemming og Rasmus optager kommunikationen til leverandøren. 
 
Ad 3 – Rengøring af ejendommen. 
 
Ingen bemærkning. 
 
Ad 4 – Reparationer og vedligeholdelse. 
 
Ingen bemærkning. 
 
Ad 5 – Foreningens økonomi og regnskab. 
 
Ingen bemærkning. 
 
Ad 6 – Nye projekter 
 
Pt. ingen nye projekter. 
 
Ad 7 – Salg af andel 
 
Ingen salg pt. 
 
Ad 8 – Evt. 
 
BEMÆRK - Bestyrelsen planlægger sommerfest fredag 21. august kl. 16 til de sidste går hjem. Sæt 
kryds i kalenderen. 
 
Ad 9 - Næste møde(r) 
 
Næste bestyrelsesmøde bliver tirsdag 15. september, kl. 17:00. Se også annoncering på 
hjemmesiden under kalenderen. 


